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 Z á p i s n i c a   č. 10/2015 

z mestského zastupiteľstva dňa 23. 11. 2015 

 

 

 

 

Začiatok zasadnutia: 15,05 h 

Ukončenie zasadnutia: 23,10 h 

 

Prítomní: pozri prezenčná listina 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Zloženie sľubu poslancov Mestského zastupiteľstva 

3. Vystúpenie občanov prihlásených do rozpravy v zmysle Rokovacieho poriadku 

4. Schválenie programu rokovania, menovanie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

schválenie členov návrhovej komisie 

5. Návrh na doplnenie členov Mestskej rady 

6. Správa primátora o stave mesta 

7. Informácia o činnosti Mestského úradu od zasadnutia Mestského zastupiteľstva 28. 09. 2015 

8  Kontrola plnenia uznesení 

9. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2016 

10. Schválenie plánu pláce Mestskej rady a Mestského zastupiteľstva na I. polrok 2016 

11. Schválenie VZN č. 9/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2015 o poskytovaní dotácií 

 z rozpočtu mesta 

12. Schválenie aktualizácie, ktorou sa dopĺňajú Zásady o poskytovaní darov - § 2 

 Poskytnutie daru 

13. Schválenie VZN č. 8/2015 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

 odpady 

14. Schválenie VZN č. 10/2015 o miestnych daniach 

15. Schválenie VZN č. 7/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2008 o nakladaní s KO 

 a DSO 

16. Prerokovanie VZN o prevádzkovom poriadku pohrebísk 

17. Schválenie VZN č. 11/2015 o určení miest na vylepovanie volebných plagátov 

18. Návrh rozpočtových opatrení na rok 2015 

19. Schválenie rozpočtu mesta Nováky na rok 2016, 2017, 2018, vrátane programového 

 rozpočtu na roky 2016, 2017, 2018, stanovisko hlavného kontrolóra 

20. Schválenie rozpočtov ZŠ, ZUŠ a CVČ na roky 2016, 2017, 2018 

21. Závery komisie výstavby 

22. Rôzne a interpelácie 

  - Schválenie člena Komisie sociálnej a zdravotnej 

 - Schválenie komisie pri MsZ – Komisia pre technické zhodnotenie prenajatých priestorov 

23. Záver 

 

 

K bodu 1 

Primátor mesta otvoril rokovanie a privítal prítomných. Konštatoval, že rokovania sa na úvod 

zúčastňuje 10 poslancov (ospravedlnení: p. Balaj), mestské zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

 



2 

 

K bodu 2 

Zloženie sľubu poslancov Mestského zastupiteľstva 

Za poslanca MsZ na uprázdnený mandát vo volebnom obvode č. 1 nastupuje náhradník                           

p. Roman Jakubis., na uprázdnený mandát vo volebnom obvode č. 2 nastupuje náhradník                         

p. Miroslava Hvojníková Prednosta MsÚ prečítal sľub poslanca. Sľub bol zložený zákonom 

predpísaným spôsobom. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                              

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 183/2015 berie na vedomie zloženie sľubu poslancov. 

 

 

Primátor mesta predložil návrh programu Mestského zastupiteľstva. 

 

Poslanecký návrh Ing. Zgančíka, aby vystúpenie občanov bolo na začiatku zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                              

Ing. Bošiak, Ing. Balák, p. Miština 

Zdržal sa: Bc. Hajnovič 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 184/2015 schvaľuje poslanecký návrh Ing. Zgančíka. 

 

 

K bodu 3 

V zmysle rokovacieho poriadku vystúpenie občanov prihlásených do rozpravy. 

Ing. Marián Šimka – vystúpil k rozpočtu mesta a ku konaniu prednostu MsÚ a primátora mesta 

 

Ing. Dušan Šimka - vystúpil k rozpočtu mesta a k nerealizovaniu rekonštrukcie polikliniky 

v Novákoch 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                              

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 185/2015 berie na vedomie vystúpenie občanov. 

 

K obsahu vystúpenia občanov sa vyjadril Ing. Zgančík. 

 

 

K bodu 4 

Schválenie programu rokovania, menovanie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

schválenie členov návrhovej komisie 

Hlasovanie za program rokovania Mestského zastupiteľstva. 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                              

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 186/2015 schvaľuje program rokovania Mestského 

zastupiteľstva v pozmenenom znení. 

 

Primátor mesta menoval overovateľov zápisnice – Ing. Peter Balák, Bc. Ján Kačenák – 

a zapisovateľku zápisnice – Ing. Andrea Ďubašáková. 
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Predložil návrh na zloženie návrhovej komisie: predseda – Ing Jozef Lovecký, členovia –                             

Mgr. Dana Horná, Bc. Anton Hajnovič 

Hlasovanie:  

Za: p. Jakubis, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                            

Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Zdržal sa: Ing. Lovecký 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 187/2015 schvaľuje zloženie návrhovej komisie. 

 

 

K bodu 5 

Návrh na doplnenie členov Mestskej rady 

Primátor mesta informoval o vzdaní sa členstva poslanca Ing. Petra Baláka v Mestskej rade. 

 

Poslanecký návrh Ing. Zgančíka, aby o každom návrhu bolo hlasované samostatne, aby voľba 

člena Mestskej rady bola verejná. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                              

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 188/2015 schvaľuje poslanecký návrh Ing. Zgančíka. 

 

Poslanecký návrh Ing. Zgančíka, aby členom Mestskej rady bol Peter Miština. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                              

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 189/2015 berie na vedomie vzdanie sa členstva v MsR                   

Ing. Petra Baláka, uznesením č. 190/2015 schvaľuje poslanecký návrh Ing. Zgančíka 

a uznesením č. 191/2015 volí za člena Mestskej rady Petra Mištinu. 

 

 

K bodu 6 

Správu o stave mesta predložil RNDr. Daniš, primátor mesta. 

Správa obsahovala informácie o: štruktúre zamestnancov MsÚ, oblasti kultúry, oblasti školstva, 

sociálnej oblasti, stave majetku mesta, nerealizovaní rekonštrukcie polikliniky, aktivitách 

ZMOHN. Primátor apeloval na poslancov, aby nemrhali energiu na vzájomné útoky, ale aby ju 

použili na spoluprácu v prospech spoluobčanov nášho mesta.  

 

Mgr. Horná požiadala o pridelenie slova pre Ing. Dušana Šimku. 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, Ing. Balák 

Proti: p. Jakubis, Ing. Zgančík 

Zdržal sa: p. Hvojníková, Bc. Hajnovič 

Neprítomní: Ing. Bošiak, p. Miština 

Návrh neprešiel. 

 

Prestávka v rokovaní od 16,30 h – 16,40 h. 

 

Hlasovanie – správa o stave mesta: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                         

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 
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Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 192/2015 berie správu o stave mesta na vedomie. 

 

 

K bodu 7 

Informácia o činnosti Mestského úradu od zasadnutia Mestského zastupiteľstva 28. 09. 

2015 predložil Mgr. Oršula, prednosta MsÚ. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                              

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 193/2015 berie informáciu o činnosti MsÚ na vedomie. 

 

 

K bodu 8 

Kontrolu plnenia uznesení predložil Ing. Peško, hlavný kontrolór. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                         

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 194/2015 berie kontrolu plnenia uznesení na vedomie. 

 

 

K bodu 9 

Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2016 predložil Ing. Peško, hlavný kontrolór.  

 

Bc. Kačenák požiadal o pridelenie slova pre Ing. Gogolu 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. 

Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Zdržal sa: Bc. Kačenák 

 

Ing. Gogola – vyjadril sa k vytknutým nedostatkom ohľadom vyúčtovania dotácie pre Klub 

vodného póla (rozpis objednávok na tréningové hodiny, prenájom bazéna, propagácia mesta). 

 

Hlasovanie – plán kontrolnej činnosti: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Bošiak,                   

Ing. Zgančík, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 195/2015 schvaľuje plán kontrolnej činnosti na I. polrok 

2016. 

 

 

K bodu 10 

Návrh plánu práce Mestskej rady a Mestského zastupiteľstva na I. polrok 2016 predložil 

Mgr. Oršula, prednosta Mestského úradu. 

 

Poslanecký návrh Ing. Loveckého – posunúť MsZ v mesiaci jún o týždeň skôr. 

Mgr. Oršula – aby bolo zasadnutie Mestského zastupiteľstva do troch mesiacov od posledného 

zasadnutia, zasadnutie Mestskej rady by muselo byť v mesiaci august. 

Ing. Lovecký stiahol svoj návrh. 

 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                       

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 
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Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 196/2015 schvaľuje plán práce MsR a MsZ na I. polrok 

2016. 

 

 

K bodu 11 

VZN č. 9/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2015 o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

mesta predložil Ing. Zgančík, predseda ekonomickej komisie. Návrh VZN bol zverejnený, bez 

pripomienok v zákonnej lehote. Zmeny – mechanizmus rozdeľovania dotácií – boli konzultované 

s predsedom Komisie športu. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                         

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 197/2015 schvaľuje VZN č. 9/2015. 

 

 

K bodu 12 

Schválenie aktualizácie, ktorou sa dopĺňajú Zásady o poskytovaní darov - § 2 Poskytnutie 

daru predložil Ing. Zgančík, predseda ekonomickej komisie. Dopĺňa sa - mesto môže poskytnúť 

dar: žiadateľom, ktorí dar použijú na zveľaďovanie a zvyšovanie kvality života a spoločenského 

spolunažívania občanov mesta. Ďalej sa dopĺňa bod 7: Dar nemôže byť poskytnutý fyzickej ani 

právnickej osobe, ktorej bola v danom rozpočtovom roku schválená dotácia. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                        

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 198/2015 schvaľuje aktualizácie Zásad o poskytovaní 

darov. 

 

 

K bodu 13 

Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia č. 8/20015 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady predložila Ing. Hajsterová, vedúca ekonomického 

oddelenia. Návrh VZN bol zverejnený, bez pripomienok v zákonnej lehote. 

Sadzba za osobu a kalendárny deň zostáva nezmenená vo výške, 0,10 eura za osobu a kalendárny 

deň, sadzba za jeden liter komunálnych odpadov zostáva nezmenená vo výške: 0,03 eura za liter 

komunálnych odpadov, nová sadzba za drobné stavebné odpady vo výške: 0,045 eura za 

kilogram stavebných odpadov. Hodnota koeficientu zostáva v meste Nováky nezmenená 

v hodnote 0,82. Menila sa výška poplatkovej povinnosti pre občanov mesta Nováky, ktorý majú 

v meste trvalý alebo prechodný pobyt, poplatku pre občanov, ktorí žiadajú zníženie poplatku, 

poplatku pre osoby, ktoré sú oprávnené užívať alebo užívajú záhradku v sadoch č. 1, 2, 3, 4 

s trvalým pobytom mimo mesta Nováky. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                        

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 199/2015 schvaľuje VZN č. 8/2015. 

 

 

K bodu 14 

Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia č. 10/2015 o miestnych daniach predložila         

Ing. Hajsterová, vedúca ekonomického oddelenia. Návrh VZN bol zverejnený, bez pripomienok 

v zákonnej lehote 
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VZN ustanovuje na území mesta Nováky nasledovné dane: daň z nehnuteľností, daň za psa, daň 

za užívanie verejného priestranstva, daň za ubytovanie, daň za predajné automaty, daň za 

nevýherné hracie prístroje 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 200/2015 schvaľuje VZN č. 10/2015. 

 

 

K bodu 15 

Schválenie VZN č. 7/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2008 o nakladaní s KO 

a DSO predložila Ing. Trojanová, vedúca oddelenia výstavby a rozvoja mesta. Návrh VZN bol 

zverejnený, bez pripomienok v zákonnej lehote 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                         

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 201/2015 schvaľuje VZN č. 7/2015. 

 

 

K bodu 16 

Prerokovanie VZN o prevádzkovom poriadku pohrebísk predložila Ing. Trojanová, vedúca 

oddelenia výstavby a rozvoja mesta. Pripomienky prokurátora boli zapracované do 

prevádzkového poriadku. Návrh VZN bol zverejnený, s pripomienkou predloženou v zákonnej 

lehote – prevádzkový poriadok má byť prílohou VZN. 

 

P. Miština – v prevádzkovom poriadku nie je možné pochovávať v Laskári, povolenie ale môže 

vydať a. s. HBP, evidencia hrobov nie je v súlade s evidenciou firmy VEPOS. Ing. Zgančík – 

zadefinovať presne ceny za jednohrob, dvojhrob, .... Zrušiť napadnuté VZN prokurátorom 

a dopracovať nové VZN. Mgr. Horná – napadnuté VZN zrušíme, ale nové nemáme. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské uznesenie č. 202/2015 ruší VZN č. 7/2011 a uznesením č. 203/2015 schvaľuje VZN                          

č. 12/2015. 

 

 

K bodu 17 

Schválenie VZN č. 11/2015 o určení miest na vylepovanie volebných plagátov predložila     

Ing. Kmeťová, poverená vedením oddelenia vnútornej správy. Návrh VZN bol zverejnený, bez 

pripomienok v zákonnej lehote. 

Vyhradené plochy na umiestňovanie volebných plagátov v meste Nováky: na Nám. SNP – pred 

bytovkou č. 615, na Nám. SNP – pri lavičke cez Lehotský potok, na autobusovom nástupišti pri 

železničnej stanici, na autobusovej zastávke v Horných Lelovciach, pri nákupnom stredisku 

Jednota na ul. Štúrovej. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 204/2015 schvaľuje VZN č. 11/2015. 

 

Prestávka v rokovaní od 18,08 h – 18,28 h. 
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K bodu 18 

Schválenie rozpočtových opatrení predložila Ing. Hajsterová, vedúca ekonomického oddelenia. 

 

- presun finančných prostriedkov v zmysle schváleného rozpočtu Základnej školy 

v Novákoch 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 205/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- Základná umelecká škola – podpoložky upravené s predpokladanými sumami podľa 

plánovaného čerpania do 31. 12. 2015 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 206/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- zníženie na kofinancovanie úspešných projektov, prírastok na multifunkčné ihrisko, 

obnovu kaplnky a vyregulovanie systému v ZŠ 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 207/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- presun z kapitálových výdavkov do bežných výdavkov  

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 208 /2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- presun rozpočtových prostriedkov z administratívy na internetovú komunikáciu – 

program ohľadom katastra? 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 209/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- rozpočtové presuny v rámci schváleného rozpočtu v programe 8 Vzdelávanie 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 210/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- presun medzi podpoložkami – nákup kníh od KCMN, n. o. v likvidácii 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 211/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

 

- realizácia investičnej akcie – Rekonštrukcia verejného osvetlenia  
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Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 212/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- presun finančných prostriedkov v rámci Programu 9 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 213/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- presun realizácie plánovaných a nerealizovaných investičných akcií 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 214/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

- prekleňovací úver súvisiaci s investičnou akciou Rekonštrukcia verejného osvetlenia 

Mgr. Horná – projekt je podaný, čakáme na schválenie, ak bude schválený, budeme brať 

prekleňovací úver. Mgr. Oršula – nastala zmena vo financovaní projektu - výdavky a realizácia 

musí byť ukončená do konca roku, dofinancovanie do polovice nasledujúceho roku. Preto 

musíme zobrať prekleňovací úver, refundáciou dostaneme finančné prostriedky. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                          

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 215/2015 schvaľuje rozpočtové opatrenie. 

 

Poslanecký návrh Bc. Kačenáka na presun finančných prostriedkov z P1PP4 - príprava 

projektovej dokumentácie do P9PP1 vo výške 10 000 €. Uvedená suma bude použitá ako dar pre 

Klub vodného póla. 

 

Ing. Peško upozornil, že bola schválená aktualizácia Zásad o poskytovaní darov – nemožno 

poskytnúť dar, ak bola poskytnutá dotácia v danom roku. Mgr. Horná – na čo potrebuje tieto 

prostriedky KVP? Ing. Gogola – na už vystavenú faktúru. Mgr. Horná – treba určiť pravidlá, aby 

kluby už na začiatku roka vedeli, koľko finančných prostriedkov majú na daný rok. Ing. Lovecký 

– má obavy, že tým čo dnes schválili, pochovali vodné pólo. Ing. Gogola - energie predstavujú 

sumu 12 x 6 500 €. Ing. Zgančík – aj transfer pre spoločnosť pre Bale pôjde z Programu 9. 

 

Zmena uznesenia č. 198/2015 – zmena sa týka účinnosti tohto uznesenia – účinnosť sa stanovuje 

od 01. 01. 2016. 

Hlasovanie:  

Za: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Bc. Hajnovič 

Zdržal sa: p. Jakubis, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Ing. Balák, p. Miština 

Návrh neprešiel. 

 

 

K bodu 19 

Schválenie rozpočtu mesta na roky 2016, 2017, 2018 vrátane programového rozpočtu na 

roky 2016, 2017, 2018 predložila Ing. Hajsterová, vedúca ekonomického oddelenia. Návrh  



9 

 

rozpočtu mesta Nováky na roky 2016, 2017, 2018 bol prerokovaný na zasadnutí ekonomickej 

komisie dňa 02. 10. 2015, ktorá odporučila po korekciách materiál schváliť. 

 

Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu mesta v zmysle Zákona 369/1990 Zb. predložil                      

Ing. Peško. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                              

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 216/2015 berie na vedomie stanovisko hlavného 

kontrolóra. 

 

Mgr. Horná – bude za schválenie predloženého rozpočtu, ak sa zníži úver vo výške 360 tis. € na 

minimum. Požiadala, aby sa rozpočet prechádzal program po programe. Ing. Zgančík – rozpočet 

bol prerokovaný na ekonomickej komisii. Treba si definovať, z akých zdrojov chceme rozvíjať 

mesto. K tomuto bodu programu bol predložený materiál o úverovej zadĺženosti mesta. Úver 

nevidí ako destabilizačný prvok. Vyjadril sa k investícii lodenica: spôsob financovania je 

nastavený na dva rozpočtové roky, prestavba sa vykonáva za plnej prevádzky KRK. 

Mechanizmus schvaľovania rozpočtu je taký, že na rok 2015 záväzne schválených 100 tis. €. 

Zmluva na rekonštrukciu bola podpísaná na 234 tis. €. Tento mechanizmus bol použitý pri 

rekonštrukcii elektroinštalácie na ZŠ J. C. Hronského, kde bolo v rozpočte vyčlenených 88 tis. €, 

zmluva bola podpísaná v roku 2014, rozpočet bol schvaľovaný v roku 2015. Aj on si myslel, že 

cena za rekonštrukciu bude nižšia ako 200 tis. €. Apeloval na Mestské zastupiteľstvo, aby 

zvážilo každé hlasovanie pri obstarávaní tovarov, služieb, prác – nedávajme signály o neistote 

financovania. P. Miština poďakoval zaradenie rekonštrukcie ul. Kukučínovej a lávky cez rieku 

Nitra do rozpočtu mesta. Ing. Balák – čo dostanú občania za 360 tis. €? Ing. Zgančík – úver 

môže byť použitý len na kapitálové výdavky. Mestský úrad pripravil podklady k príprave 

príspevkovej organizácie – organizácia napojená priamo na rozpočet mesta. Suma vynaložená 

pre externé spoločnosti pre zabezpečenie chodu mesta predstavuje 480 tis. €. Ing. Lovecký – 

vyjadril sa k organizačnej štruktúre MsÚ, rozdiel plánovaných miezd v porovnaní s MsÚ 

Bojnice je 100 tis. €. V manažmente investícií je naplánovaných 5 000 €, nevie presne čo to je, 

myslí si, že na otváranie obálok na výberové konania je na úrade pracovník. Nedostal oficiálne 

žiadnu správu o tom, prečo je v zmluvách 2x 24 000 €. Nevie čo v prvku 3 znamená v ostatnom 

4 000 €. Mgr. Oršula – Bojnice majú okrem zamestnancov mesta aj organizácie – kultúrnu 

príspevkovú organizáciu, Dom služieb. Verejné obstarávanie do výšky 30 tis. € sa vykonáva 

zamestnancami MsÚ, pri európskych projektoch nie je verejné obstarávanie. K BMS energy: je 

potrebné vytvoriť koncepciu tepelného hospodárstva, aj pri konzultačných firmách postupuje 

mesto v súlade s verejným obstarávaním. Členmi výberových komisií sú aj poslanci. Na výzvy je 

potrebné pripraviť sa koncepčne, musí byť pripravená projektová dokumentácia. Hľadajme 

spôsob šetrenia – prečo mesto dopláca 150 tis. € na odpadoch, 70 tis. € na opatrovateľky? 

Upozornil na havarijný stav mestských budov a komunikácií. RNDr. Daniš – spomínaných 4 000 

€ je na posúdenie stavu lávky cez rieku Nitra, na základe posúdenia zistíme, aký je stav lávky 

a čo je potrebné vykonať. Ing. Bošiak – ak pôjdeme bez úveru, kto povie športovým klubom, že 

nedostanú peniaze? Mgr. Hornú zaujímal osobný názor primátora na výšku úveru. RNDr. Daniš 

– iným spôsobom to asi nevyriešime, pripúšťa možnosť korekcie. Nemá záujem o nové 

motorové vozidlo. Ing. Hajnovič - ak sa nekúpi nové motorové vozidlo, peniaze sa vrátia do 

údržby. Mgr. Oršula – projekty: envirofondy - Dom služieb a Futbalový štadión, likvidácia 

odpadu, protipovodňové opatrenia, riešenie škôl v rámci dohadovacieho konania. Mgr. Horná – 

kosenie a údržba pozemkov, ktoré nie sú majetkom súkromnej osoby je optimistická predstava. 

Zo zákona si má každý občan odhrnúť sneh na cestu pred svojím domom, ktorá je vo vlastníctve 

mesta. Ľudia toto očakávajú ako službu od mesta. Mgr. Oršula – naučme ľudí niečo si pre seba 
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spraviť, je to systém osvety. RNDr. Daniš – za posledné obdobia sme ako občania mesta 

rozhýčkaní. Mgr. Horná – možno sa nám spoločne podarí znížiť úver, samozrejme nie za cenu 

obetí (prepúšťanie zamestnancov, znižovanie miezd). Bc. Hajnovič – v roku 2016 sa plánujú tri 

investičné akcie – lodenica (polarizuje mesto), ul. Kukučínova, lávka cez rieku Nitra. Požiadal 

o poníženie úveru, v tom prípade rozpočet podporí. Ing. Lovecký – zaujímal sa o manažment 

investícií podprogram 4– koncepcia tepelného hospodárstva, v podprograme je znova špeciálne 

služby tepelné hospodárstva. Mgr. Oršula – spoločnosť nám poskytuje služby v rámci koncepcie 

energetickej efektívnosti budov – poskytovanie poradenskej činnosti a príprava podkladov 

verejného obstarávania. Položka je flexibilná, ani v tomto roku sme neminuli alokované finančné 

prostriedky. Poskytujú aj služby zamerané na štrukturálne fondy a získavanie finančných 

prostriedkov z iných grantov. Ing. Lovecký – prečo nevyužijeme odborníkov z HBP, a. s.? Mgr. 

Oršula – v rámci prípravy podkladov sme ich oslovili, majú ale záujem predkladať zámer 

v rámci výzvy na predkladanie cenových ponúk, z tohto dôvodu nám nebudú poskytovať 

konzultačné služby. Bc. Hajnovič – v P4 je pripravených 30 tis. €. Mgr. Oršula - k projektovej 

dokumentácii – projektová dokumentácia predstavuje približne 10 % z ceny projektu, prioritou je 

lávka a ul. Kukučínova. Predpokladaná investícia na ul. Kukučínovu vo výške 100 tis. – 150 tis. 

€, na lávku 90 tis. – 100 tis. €. Mgr. Horná sa zaujímala o sanáciu krytej plavárne. Mgr. Oršula – 

statický posudok zhodnotil stav budovy, čiastočne bude budova zlikvidovaná. Ing. Balák – P5 – 

právo a poriadok – aké sú dôvody navýšenia miezd? Mgr. Oršula – zamestnanci MsP nemali 

príplatky, zriadili sme chránenú dielňu. Ing. Zgančík – treba pozerať na väzbu, nie celý súčet 

(napr. pri vyššom plate sú vyššie odvody). Ing. Krajčí – platy zamestnancom sa nemenili, je to 

zákonom predpísaný tarifný plat. Chránená dielňa má 5 zamestnancov, v prevádzke bude v 24 

hodinovom nepretržitom procese – 7 kamier. Ing. Balák – dobrovoľný hasičský zbor – čo je 

skryté v sume špeciálne hasičské služby? Ing. Kmeťová – požiarna ochrana v meste nebola 

zabezpečovaná. Dodávateľ na poskytovanie požiarnej ochrany sa bude súťažiť.  

 

Prestávka v rokovaní od 21,15 h – 21,35 h. 

 

Mgr. Horná – na MsZ v júni obhajovala rekonštrukciu lodenice, pretože už to bolo schválené, 

v domnienke, že výška rekonštrukcie bude do výšky 200 tis. € a menej. Ing. Zgančík – model 

financovania rekonštrukcie lodenice navrhnutý na viac rokov. Bc. Hajnovič – chce, aby 

rekonštrukcia lodenice bola spravená, ale keď sa berie úver, tak sa platia aj úroky. Rekonštrukcia 

lodenice bude stáť podstatne viac ako 240 tis. €. RNDr. Daniš – ak schválime rozpočet – kto vie 

dnes povedať, koľko bude stáť rekonštrukcia lávky cez rieku Nitra? Kto vie, či ju nebude treba 

zbúrať, ako sa zabezpečí náhradný prechod počas realizácie lávky? Nebudeme rekonštruovať?  

 

Poslanecký návrh Ing. Baláka o poníženie v P9PP3 prístavba posilňovne a prestavba objektu 

lodenice o 50 tis. € 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Lovecký, Mgr. Horná, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Proti: p. Jakubis, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, p. Miština 

Zdržal sa: Bc. Kačenák, p. Hvojníková 

Návrh neprešiel. 

 

Bc. Hajnovič sa zaujímal o stav autorskej zmluvy k monografii mesta. Ing. Lovecký – návrh 

autorskej zmluvy bol prerokovaný na zasadnutí Komisie kultúry a vzdelávania dňa 28. 10. 2015 

s odporúčaním podpísať autorskú zmluvu. Komisia neriešila cenu za dielo. Náklady vzniknú aj 

na vypracovanie posudkov. Ing. Zgančík – návrh autorskej zmluvy je bez sumy a spôsobu 

platby. Zmluva zaväzuje autora zapracovať pripomienky mesta do diela. Finančný obnos bude 
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vyplatený po odovzdaní diela a zapracovaní prípadných pripomienok. Dielo musí posúdiť aj zo 

strany mesta odborný recenzent. Ing. Bošiak – hovoríme celkovo o 5 000 € za dielo. 

 

Hlasovanie za rozpočet mesta: 

Za: p. Jakubis, Bc. Kačenák, p. Hvojníková, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, p. Miština 

Proti: Mgr. Horná, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Lovecký 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 217/2015 schvaľuje rozpočet mesta. 

 

Hlasovanie za programový rozpočet: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, p. Hvojníková, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                          

Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Zdržal sa: Mgr. Horná 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 218/2015 schvaľuje programový rozpočet. 

 

 

K bodu 20 

Schválenie rozpočtov ZŠ, ZUŠ a CVČ na roky 2016, 2017, 2018 predložila Ing. Hajsterová, 

vedúca ekonomického oddelenia. Návrhy rozpočtov boli prerokované v ekonomickej komisii. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                         

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 219/2015 schvaľuje rozpočet ZŠ, ZUŠ, CVČ. 

 

 

K bodu 21 

Závery komisie výstavby predložil p. Miština, predseda komisie výstavby, územného rozvoja, 

dopravy, životného prostredia a verejného poriadku. 

 

- odpredaj pozemku pre Jozefa Martiša s manželkou 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                             

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 220/2015 schvaľuje odpredaj pozemku. 

 

 

- odpredaj majetku pre Michaelu Kohútovú – p. Miština stiahol z rokovania z dôvodu, že                   

p. Kohútová k znaleckému posudku vzniesla námietky - pri stanovení znaleckého posudku 

nebolo prihliadané na inžinierske siete prechádzajúce pozemkom 

- odpredaj pozemkov na výstavbu garáží 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                             

Ing. Bošiak, Ing. Balák, p. Miština 

Zdržal sa: Bc. Hajnovič 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 221/2015 schvaľuje odpredaj pozemkov na výstavbu 

garáží. 
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K bodu 22 

Rôzne a interpelácie 
 

Poslanecký návrh Mgr. Hornej, aby sa za členov komisií hlasovalo verejne. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 222/2015 schvaľuje verejné hlasovanie. 

 

 

Schválenie člena Komisie kultúry a vzdelávania 

Ing. Lovecký, navrhol, aby bol za člena Komisie kultúry a vzdelávania menovaný p. Jakubis.           

Bc. Kačenák sa vzdal členstva v uvedenej komisii z dôvodu, že je zároveň aj predsedom Komisie 

športu. 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                              

Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Zdržal sa: p. Jakubis 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 223/2015 schvaľuje člena Komisie kultúry a vzdelávania. 

 

 

Schválenie člena Komisie sociálnej a zdravotnej 

Mgr. Horná informovala o vzdaní sa členstva p. Laukovej v Komisii sociálnej a zdravotnej, 

navrhla za členku p. Miroslavu Hvojníkovú. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                              

Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Zdržal sa: p. Hvojníková 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 224/2015 schvaľuje členku Komisie sociálnej 

a zdravotnej. 

 

 

Schválenie člena do Rady Základnej umeleckej školy 

P. Miština informoval o vzdaní sa členstva p. Laukovej v Rade Základnej umeleckej školy, 

navrhol za členku p. Miroslavu Hvojníkovú 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                              

Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Zdržal sa: p. Hvojníková 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 225/2015 schvaľuje členku Rady Základnej umeleckej 

školy. 

 

Poslanecký návrh Mgr. Hornej, aby sa pri voľbe členov Komisie pre technické zhodnotenie 

prenajatých priestorov hlasovalo verejne. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 226/2015 schvaľuje verejné hlasovania pri voľbe členov 

komisie. 
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Voľba komisie v zmysle Zásad o hospodárení s majetkom mesta 

Návrh predložil primátor mesta – členovia komisie: Bc. Anton Hajnovič, Ing. Jozef Lovecký, 

Peter Miština, Vladimíra Trojanová, Mgr. Milan Oršula. 

 

Ing. Bošiak navrhol za člena komisie Ing. Zgančíka, na miesto p. Mištinu. Ing. Lovecký je zato, 

aby ostal v komisii aj p. Miština.  

 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                         

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 227/2015 volí členov Komisie pre technické zhodnotenie 

prenajatých priestorov. 

 

 

Poslanecký návrh Bc. Kačenáka o zmenu účelu použitia poskytnutej dotácie pre FK ISKRA 

Nováky v zmysle podanej žiadosti. 

Hlasovanie: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Hvojníková, Ing. Zgančík,                         

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Miština 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 228/2015 schvaľuje zmenu účelu použitia dotácie. 

 

Ing. Zgančík – v akom štádiu je uzatvorenie nájomnej zmluvy s FK ISKRA Nováky?                          

Mgr. Oršula – nájomné zmluvy sa prehodnocujú, vytvárajú sa nové vzory zmlúv – aj s návrhom 

spôsobu financovania.  

 

Ing. Lovecký sa zaujímal o aktualizáciu Zásad o hospodárení s majetkom mesta Nováky.                      

Mgr. Oršula – po zapracovaní pripomienok od vedúcich oddelení MsÚ budú Zásady predložené 

na prerokovanie. 

 

 

K bodu 23 

Primátor mesta RNDr. Daniš poďakoval prítomným poslancom a zamestnancom mestského 

úradu za účasť a ukončil rokovanie.  

 

 

 

  

RNDr. Daniel Daniš       Mgr. Milan Oršula 

  primátor mesta        prednosta MsÚ 

 

 

 

 

Ing. Peter Balák       Bc. Ján Kačenák 

    overovateľ            overovateľ 


